
 

Zápis z 33. jednání ZO Bory dne 28.5.2025 v 19.00 hod. 

Přítomni: Ing. Dostálová Lucie, Ing. Pipek Josef, Vávra Pavel, Ing. Fňukalová Charvátová 
Petra, Viliš Petr, Dostál Jan, Filipová Jitka, Kotačka Ladislav, Vala Marian, Vávra Aleš, Mgr. 
Zikmund Pavel, Mgr. Jahodová Eva. 
 
Omluveni: Večeřa L., Březka J., Ing. Zmeškal P. 
Neomluveni:  
Hosté:  
 
1. Zahájení zasedání: 
Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány v 
elektronické podobě. Jednání zahájila starostka obce v 19.00 hodin. 
Počet přítomných zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 12. 
Jednání je usnášeníschopné.      
Usnesení č. 1/33 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 
 
2. Ověřovatelé zápisu: 
      Návrh starostky: Vávra Aleš, Kotačka Ladislav 
Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0      Zdržel se: 0 
Usnesení č. 2/33 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu Vávru Aleše a Kotačku Ladislava. 
 
3. Schválení programu jednání: 

Starostka: hlasujeme o schválení programu jednání: 
1. Zahájení zasedání 
2. Schválení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu jednání 
4. Usnesení z jednání RO  
5. Schválení závěrečného účtu 2024 
6. Schválení účetní závěrky 2024 
7. Dodatek ke smlouvě kontokorent 
8. Celoroční činnost 
9. Prodej pozemku 
10. Smlouva o spolupráci-cyklostezka 
11. Oprava hasičky 
12. Žádosti 
13. Různé 
14. Závěr 

 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 3/33 ZO: ZO schválilo program jednání. 



 

4. Usnesení z jednání RO 
Místostarosta přečetl usnesení z jednání RO ze dne 24.4.2025. 

      K usnesení z jednání RO nebyly žádné dotazy ani připomínky. 
 
Usnesení č. 4/33 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání RO ze dne 24.4.2025. 
                                                                    
5.  Schválení závěrečného účtu 2024 
     Starostka: návrh závěrečného účtu je zveřejněn na úřední desce, dostali jste ho do emailů. 
     Máte dotazy, připomínky? 
      
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5/33 ZO: ZO schválilo závěrečný účet obce Bory za rok 2024 bez výhrad. 
 
6.   Schválení účetní závěrky 2024 

Starostka: také jste dostali do emailů. Máte dotazy, připomínky? 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6/33 ZO: ZO schválilo účetní závěrku obce Bory za rok 2024 bez výhrad. 
 
7. Dodatek ke smlouvě kontokorent 
    Starostka: dodatkem se upřesňuje dokládání dokumentů jaké a kdy dokládat na výzvu banky. 
    
Hlasování:  
Pro: 12      Proti: 0   Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 7/33 ZO: ZO schválilo Dodatek č. 1 ke smlouvě o kontokorentním úvěru č.  
                                    3499641379/25 ze dne 25.4.2025. 
                                      
8. Celoroční činnost 
     a) schválení částky 15.000, - Kč 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8a/33 ZO: ZO schválilo dotaci na celoroční činnost 2025 ve výši 15.000, - Kč pro 
                                      MS Bory. 
 
      b) schválení smlouvy 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8b/33 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 7/2025 o poskytnutí dotace na 
                                      celoroční činnost dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 
                                      pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 



 

9. Prodej pozemku 
a) xxx, v lednu byl schválen prodej 16 m2, podle GP se jedná o 26 m2. Záměr byl zveřejněn 

od 5.5. do 21.5.2025. 
 

Hlasování:  
Pro: 1     Proti:     Zdržel se: 0 
Usnesení č. 9a/33 ZO: ZO schválilo prodej p. č. 86/53 o výměře 26 m2, druh pozemku orná  
                                      půda, k. ú Dolní Bory za cenu 605,- Kč/m2 včetně DPH. 
 

b) E.ON záměr prodeje p. č. 96/22 o výměře 26 m2, druh pozemku orná půda, k. ú DB. Na 
pozemku vybuduje E.ON trafostanici a nabízí cenu 400,- Kč-600,- Kč/m2. 

Kotačka L.: na to se se teda zeptám, myslím, že by mohli zaplatit víc. 
Starostka: dobře, poptej se, nyní hlasujeme o vyvěšení záměru prodeje. 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 9b/33 ZO: ZO schválilo zveřejnění záměru o prodeji p. č. 96/22 o výměře 26 m2,  
                                      druh pozemku orná půda, k. ú Dolní Bory. 
 
10. Smlouva o spolupráci-cyklostezka 
      Starostka: do poloviny června se podá žádost o dotaci na cyklostezku. Tento projekt 
      realizujeme společně s Vídní. Z tohoto důvodu musela být zpracována smlouva o 
      spolupráci. Smlouva vám byla zaslána do emailů. Vídeň bude žadatelem a příjemcem 
      příspěvku ze SFDI. Projekt vyjde na 19 milionů včetně DPH. 80 % by financovalo SFDI, 3 
      miliony přispěje kraj a zbytek bude spoluúčast, 40 % Bory, 60 % Vídeň. Máte dotazy? 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10/33 ZO: ZO schválilo Smlouvu o spolupráci mezi obcemi Bory a Vídeň na 
                                      realizaci akce Cyklostezka Bory – Mostiště.  
 
11. Oprava hasičky 
      Starostka: PKS bylo zaměřit okna, mění se šířka některých vnitřních parapetů a pár dalších 
      detailů, konečná CN je o cca 12tis vyšší. Protože se jedná o dotační projekt, nechám znovu 
      přeschválit. Nová nabídka je za 217.287,36 Kč. Nabídku jste dostali. 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 11/33 ZO: ZO schválilo cenovou nabídku P414303C ze dne 18.5.2025 na výměnu  
                                     oken a dveří v hasičské zbrojnici Bory od firmy PKS okna a.s. ve výši 
                                     217.287,36 Kč bez DPH.  
 
 
 



 

12. Žádosti 
Starostka: nebyly podané žádné žádosti. 
 
13. Různé 
      a) dary členům SDH 
          Dary budou financovány z účelové neinvestiční dotace na mimořádné odměny pro členy 
JSDH v souvislosti se zásahy při mimořádných událostech způsobených tlakovou níží BORIS 
v období 11.9 do 31.12.2024, která bude obcím poskytnuta prostřednictvím krajů z rozpočtu 
Ministerstva vnitra. Naši hasiči měli v této souvislosti dva výjezdy. Každý zasahující hasič 
obdrží dar ve výši 300,- Kč/hodinu. Celkem by to mělo být 20.100, - Kč. 
Kotačka L.: a proč to dostanou jednotlivci, ať si to dají do rozpočtu. 
Dvořáková L.: a proč by neměli odměnu dostat? Mají zásahy ve dne v noci, dělají to svém 
volném čase, dobrovolně. 
Kotačka L.: mi taky děláme akce ve svém volnu. 
Starostka: tohle je snad něco jiného. Během povodní pomáhali ostatním obyvatelům a 
Ministerstvo vnitra se je rozhodlo mimořádně odměnit. Mimo jiné o Vánocích trávili Štědrý 
den odstraňováním padlých stromů a sněhu, vyjíždí za každé situace. Dvakrát dar odmítli. 
Napotřetí volal pán, co má dotaci na starost přímo na obec, ať to určitě pročerpou. Ministerstvo 
jim nabízí dar pro jednotlivé členy. To jim snad nebudeme závidět. Takové má dotace 
podmínky. My schválení daru na toto využití máme schválit. 
Kotačka L.: když někdo peníze nabízí, tak vždy hlasujeme pro přijetí. 
 
Hlasování: 
Pro: 12     Proti: 0    Zdržel se: 0  
Usnesení č. 13a/33 ZO: ZO schválilo výplatu mimořádných odměn členům JSDH obce Bory 
                                        v souvislosti se zásahy při mimořádných událostech způsobených 
                                        tlakovou níží BORIS v období od 11.9.2024 do 31.12.2024 dle 
                                        přílohy. 
 
Příloha: účast jednotlivých členů JSDH u zásahu-tlaková níže BORIS. 
 
      b) pošta  
          nechávali jsme vyplnit dotazník ohledně využívání pracovní doby pošty. Od hlasujících 
jsme získali informace, které jsem Vám poslala. Bylo by dobré, domluvit se, jak a od kdy by se 
otevírací doba měnila. Návrh je otevírací doba v pátek 8-12, v ostatní dny 12.30-16.30. 
Většinou byl požadavek, aby bylo otevřeno stále jen odpoledne. Pouze v pátek tam bylo dost 
požadavků i na dopoledne. 
Kotačka L.: v pátek chtějí být všichni být z práce brzo doma, proč by tady měla zrovna Marcela 
sedět odpoledne? V týdnu jsou dny, kdy je otevřeno dýl, tak si to mohou vyřídit v tyto dny. 
Filipová J.: já bych dala dva dny jen dopoledne, třeba ještě úterý nebo středa. 
Starostka: ve středu je zde lékař a máme úřední hodiny. Asi by bylo dobré tedy zachovat ještě 
úterý. Marcela chtěla navíc zřízení dalších výdejních služeb. Už funguje DPD a je v jednání 
Gais. Za vyzvednutí balíčku také dostáváme nějakou odměnu. 



 

Tak tedy hlasujeme o této otevírací době úterý, pátek 8-12, pondělí, středa, čtvrtek 12.30-16.30 
s platností od 1.7. 2025.  
 
Hlasování: 
Pro: 12     Proti: 0    Zdržel se: 0 
Usnesení č. 13b/33 ZO: ZO schválilo změnu otevírací doby pošty Partner v Borech 
                                         následovně: úterý, pátek: 8.00-12.00 hod., pondělí, středa, čtvrtek  
                                         12.30-16.30 s platností od 1.7.2025.  
 

c) dětská skupina 
            byli jsme vyzvání k doplnění naší žádosti. Byli to detaily typu dodejte printscreen 
obrazovky z portálu stavebníka, že byla žádost o stavební povolení podána před podáním 
žádosti apod. To jsme dodali a teď budeme čekat na další hodnocení. Kompletní vyhodnocení 
bude ale ještě nějakou dobu trvat. Ve smlouvě o dílo s Gremisem máme uvedeno, že je 
nejpozději do konce května vyzveme, aby převzali staveniště a zahájili stavební práce. Budeme 
muset zahájit práce dřív, než bude vydaná smlouva o dotaci.  Tento týden je musíme písemně 
vyzvat, aby převzali staveniště. Asi to musíme risknout bez písemného příslibu dotace. 
Viliš P.: nejde jim prodloužit termín výstavby o pozdější převzetí staveniště až bude dotace 
jistá? 
Starostka: ne, to by byly jiné podmínky pro soutěž, mohli by to napadnout ostatní zájemci, kteří 
se nezúčastnili soutěže, kvůli velice krátké době výstavby. Buď to riskneme nebo projekt za 
několik miliónů šoupneme do šuplíku. Souhlasíte se zahájením výstavby bez podepsané 
smlouvy o dotaci už nyní? 
 
Hlasování: 
Pro: 11     Proti: 0   Zdržel se: 1 Kotačka L. 
Usnesení č. 13c/33 ZO: ZO schválilo vyzvat firmu Gremis, s.r.o. k zahájení výstavby  
                                        Novostavby objektu občanské vybavenosti Bory. 
 

d) Realizace přípojky 

Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 13da/33 ZO: ZO schválilo projektovou dokumentaci a realizaci 
                                          stavby„D.Bory,příp.NN,p.č.45/1,Kujal“ 
 
Smlouva budoucí o zřízení věcného břemene pro E.ON 
Pro 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 13db/33 ZO: ZO schválilo Smlouvu č.: NM-001040027255/002-VMRE o 
                                          smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene. 
 

e) Uzavření silnice  
Kvůli stavbám bude uzavřena silnice od hlavního vchodu do školy po vchod do školky. 
Do školky se bude chodit přes dětské hřiště a do školy zůstanou oba vchody přístupné. 
Musíme pořešit zajíždění autobusů. Jen abyste věděli, kdyby se vás občané dotazovali. 



 

f) Vesnice roku  
            Všichni už víte, že v pondělí 2.6. přijede hodnotící komise soutěže Vesnice roku. Děkuji 
            vám, kteří jste přispěli pomocnou rukou k přípravám a v pondělí vás ještě žádám o 
            spolupráci. Dostavte se v hojném počtu, zítra vám ještě pošlu podrobnější instrukce. 
 
14. Závěr 
 
Starostka ukončila jednání ve 20.30 hodin. 
 
Zapsala: Libuše Dvořáková 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
Vávra Aleš    _______________________________ 
 
 
Kotačka Ladislav              ________________________________  
 
 
Místostarosta obce – Ing. Josef Pipek     ______________________________ 
 
 
Starostka obce – Ing. Lucie Dostálová    ______________________________ 


